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Bij Sterker op eigen benen doen wij onderzoek om de zorg voor mensen met een
verstandelijke beperking beter te maken. We werken samen met artsen die veel
weten over mensen met een verstandelijke beperking. We geven ook les aan
mensen die in de zorg werken en aan studenten die de studie geneeskunde volgen.
Het doen van onderzoek en het geven van onderwijs wordt gedaan door mensen
mét en mensen zónder verstandelijke beperking.

Op deze website kun je verschillende dingen bekijken van het werk van Sterker op
eigen benen. We proberen dit op deze website duidelijk uit te leggen door gebruik te
maken van makkelijke taal, filmpjes, foto’s en andere hulpmiddelen.

Wat vind je op deze website?


